
15. seja 1. 3. 2012

Iz KSWiki

Krajevna skupnost Bitnje

Svet krajevne skupnosti Bitnje

'

Zgornje Bitnje 33, 4209 Žabnica

tel.: 041 759-104

Številka: Zap/15/2012

Datum: 1. 3. 2012

Z A P I S N I K

15. redne seje sveta krajevne skupnosti Bitnje (v nadaljevanju: SKSB), ki je bila v četrtek, 1. 3. 2012 ob
19.00 uri gasilskem domu Bitnje.

Prisotni:
Boris Oblak, Marjana Jekovec, Irena Dolenc, Mateja Arhar, Teja Demšar, Branko
Mesec, Janez Stanonik

Opravičeno

odsotni:

Odsotni:

Predlagan in sprejet je dnevni red.

Predlagan je naslednji dnevni red: DNEVNI RED:

Vsebina

1 Pregled realizacije nalog iz prejšne seje
2 Prejeta pošta
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Pregled realizacije nalog iz prejšne seje

14. seja 19. 1. 2012 ob 19.00 uri

Za naloge je narejena nova predloga "naloge", levo v menuju pa je sedaj tudi postavka "Naloge članov
sveta KS (http://www.bitnje.si/mwkswiki/index.php?title=Posebno%3ATemplateInstances&
template=naloge&page=&namespace=) ":

Prejeta pošta

G.Pelko, Zg. Bitnje

30. januar 2012 
Zdravo.
Danes sem govorila z g. Miloš Pelkom (mož od gospe, ki nam je pisala za novo leto in prosila za napeljavo cevi zaradi met
vod, ki se nabirajo na travniku na Njivicah), sem ga klicala zaradi pisma in obrazložitve, da bo njihov problemo rešen še
z izgradnjo ustrezne komunalne infrastrukture (kanalizacija, odvodnjavanje). 
Gospod je opozoril še na 2 problema, ki bi ju bilo potrebno preverit (po njegovem mnenju s strani KS Bitnje):
 1. Novo naselje na Bantalah ima speljano meteorno vodo iz KS Stražišče proti Bitnju. Ali se to slučajno ne odvaja v KS  
Bitnje in je  zato posledično tudi več vode na travniku pri Njivicah ?
 2. 2 novi hiši ob cesti iz Škofjeloške ceste proti vrtcu na levi strani (eni se pišejo Pilja) imata očitno speljano  
greznico in odkar je to speljano tam, se nabira voda pod mostom in (sploh v poletnem času) to močno smrdi.
Ali je to narejeno po predpisih in ali bi morali greznico prazniti večkrat ?
Za ta vprašanja je prosil, naj ju posredujem. 
Lp, Mirjana

Člani SKSB so obravnavali probleme, ki jih je izpostavil g. Pelko. Problemov ni mogoče rešiti pred izgradnjo
kanalizacije, ki vključuje tudi rešitev problematike odvodnavanja meteornih vod. Z g. Pelkom bo opravila
razgovor M.Jekovec.

št:: 1/15

Izvajalci:: Marjana Jekovec

Naloga: Govoriti z g. Milošom Pelkom glede problematike, ki jo je izpostavil v telefonskem
razgovoru. 15. seja 1. 3. 2012.

Opravljena: NE

Opomba:

Predračun
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Po dogovoru na 14. redni seji SKSB je F. Vilfan posredoval predračun za cesto na "Vrateh" (makadamska
izvedba).

Makedamska ureditev ceste "Na vrateh"-predračun

Predračun se bo vključil v NRP KS Bitnje za prihodnja leta.

št:: 2/15

Izvajalci:: Boris Oblak

Naloga: Predračun za cesto na vrateh daj v NRP 2013. 15. seja 1. 3. 2012.

Opravljena: NE

Opomba:

Postavitev hitrostnih ovir

Prejeli v vednost iz MOK, odgovor glede postavitve hitrostnih ovir v Sr. Bitnjah ("Kovačeva pot").

Hitrostne ovire v Sr. Bitnjah

Člani SKSB so bili seznanjeni z vsebino dopisa.

Varnost na cesti od Omana do Vilfana, Sr. Bitnje

Ponovno opozorilo anonimnih krajanov

Ponovno poslati T. Kocijančič na MOK, saj je od prvega posredovanja problema minilo že več kot 14 dni.

št:: 3/15

Izvajalci:: Boris Oblak, Mirjana Jurjevec

Naloga: Poslati mail T. Kocijančič na MOK 15. seja 1. 3. 2012.

Opravljena: DA, 2. 3. 2012

Opomba:

Ponovno opozorilo glede varnosti na cesti od Omana (Bendeta) do Vilfana (Miha). Obravnavano je bilo že
12. redni seji SKSB v oktobru (12. seja 27. 10. 2011#Umiritev prometa 2), na MO Kranj je bil posredovan
tudi mail s strani J. Stanonika 6.11.2011 (priložene slike s terena in prejeto pismo krajanov).

janez.stanonik@gmail.com
odg. na svet.ks.bitnje@abakus.si
za: Marko Hočevar <Marko.Hocevar@kranj.si>,
Ana Pelko <Ana.Pelko@kranj.si>
Kp Tatjana Kocijančič <tatjana.kocijancic@kranj.si>,
Brane Šimenc <brane.simenc@kranj.si>,
datum 06. november 2011 11:49

zadeva Nevaren odsek
Na Svet KS Bitnje se je obrnil krajan, ker ga skrbi nevaren odsek (križišče) v na vpadni cesti v Sr. Bitnjah. Ker sami ne
kaj bi bilo na omenjenem križišču najbolje narediti, se obračamo na vas, da vi poskušate oceniti, kaj bi bilo potrebno na
Mogoče bi se lahko namestilo ogledala, mogoče bi bilo potrebno pozvati lastnika, da odstrani oziroma zamenja ograjo.
Janez Stanonik, Komisija za ceste KS Bitnje.
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Kulturna krajina Bitnje

Vabilo na sestanek z MO Kranj, MK, ZZVKD

Dnevni red usklajevalnega sestanka

B. Mesec je podal kratko poročilo iz usklajevalnega sestanka na MOK, zapisnika iz sestanka še ni prejel. Na
sestanku so bili prisotni predstavniki MOK (Frelih, Gradišar), KS Bitnje (B. Mesec), KS Žabnica (J. Frelih),
krajani (R. Langerholc, P. Pintar), KZ Sloga in kmetov (Roblek, T. Šifrer), Zavoda za varstvo kulturne
dediščine (Ekar, Lavrinc), Ministrstva za izobraževanje, znanost, kulturo in šport (v nadaljevanju: MIZKŠ),
Razvojnega centra Domžale.

B. Mesec je na kratko predstavil najpomembnejše točke sestanka:

Stališče Zavoda za varstvo kulturne dediščine (v nadaljevanju: ZVKD) je negativno, so proti ukinitivi
kulturne krajine. S strani MIZKŠ bo posredovan utemeljen odgovor.
Zaključek sestanka je bil, da MO Kranj skliče ponovni sestanek v enaki sestavi, na katerem bomo
skušali uskladiti konkretne pripombe na predlog varstvenega režima v Kulturni krajini Bitnje.

Ohranitev obstojoče razdelitve kmetijskih zemljišč (hub)je za kmete nevzdržna.
Možnost preselitev kmetij čez cesto, ker tako majhne kmetije niso rentabilne.
Dovoli naj se gradnja manjših objektov na zahodni strani ceste.
Ukinitev zelene cezure v Srednji BItnjah.
Dovoli naj se nameščanje fotorotajike na strehe.

MOK oblikuje pogojalsko skupino iz predstavnikov MOK, ZVKD, MIZKŠ in strokovnjakov za varstvo
okolja (le te financira MOK).

Poročilo o poteku dogodkov se objavi v Informatorju 37. Pripravi ga B.Mesec.

št:: 4/15

Izvajalci:: Branko Mecec

Naloga: Podati poročilo o kulturni krajini. 15. seja 1. 3. 2012

Opravljena: DA

Opomba:

Prostori KS

M. Jekovec je opisala slabe razmere v najetih prostorih KS Bitnje v Gasilskem domu Bitnje (v nadaljevanju:
GD Bitnje). Na slabe razmere v prostorih so jo opozorile obiskovalke krožkov, ki se odvijajo v teh prostorih
in jo prosile, da bi krožke lahko izvajale v vrtcu Bitnje, kar pa ni mogoče.

Prostori so hladni, tudi če so ogrevani se nikoli ne ogrejejo dovolj. Ni tople vode, sanitarije so slabe, ni mini
kuhinje za goste. V kolikor bi bile razmere boljše, bi tudi delovanje društva bolj zaživelo, obisk bi bil večji.
M. Jekovec je pozvala člane SKSB da razmislijo, kaj lahko storijo, da bi v čim krajšem času prišli do boljših
pogojev oz. boljšega prostora. B. Oblak je povedal, da se problem prostorov vleče že več mandatov, saj bi
lahko neprimerno bolje delovali, če bi imeli boljše prostore.

B. Mesec je predlagal, da M.Jekovec vse probleme čim bolj natančno in obširno opiše, da bomo s tem
pospešeli postopek za pridobitev gradbenega delovanja za izgradnjo Športno kulturnega parka Bitnje (pogoj
za pridobitev gradbenega dovoljenja je prenos stavbne pravice na staro strugo Žabnice). V kolikor imamo
problem dokumentiran, je lažje argumentirati, da se z izgradnjo zelo mudi, saj slabi prostori omejujejo
delovanje naše KS.
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B. Oblak je povedal, da bi bilo potrebno najti začasno rešitev. Obstaja možnost najema prostora pri Mavcu
ali Arharju. Potrebno bi si bilo prostore ogledati in primerjati pogoje v ogledanih prostorih z pogoji, ki so
trenutno v najetih kletnih prostorih GD Bitnje (obstoječe pogoje opišeta M. Jurjevec in B. Oblak).

Člani SKSB so določili delovno skupino, ki si bo ogledala potencialne prostore za najem. B. Oblak se z
lastnikoma dogovori za ogled, prostore si ogleda skupina v sestavi: J.Stanonik (vodjam oz. koordinator), M.
Jekovec, B. Mesec in T. Demšar. Po ogledu skupina pripravi poročilo. Poudarek je na: wc-ju, kuhinji,
ogrevanju, parkirišču. Pozitivno je, da sta oba prostora sredi Bitenj, kar pomeni, da otrokom, ki se
udeležujejo aktivnosti, ni potrebno prečkati ceste.

št:: 5/15

Izvajalci:: Boris Oblak

Naloga: Pogovor z lastniki glede ogleda prostorov 15. seja 1. 3. 2012.

Opravljena: DA

Opomba:

št:: 6/15

Izvajalci:: Janez Stanonik in komisija

Naloga: Ogled prostorov 15. seja 1. 3. 2012.

Opravljena: DA

Opomba: Prostore smo si ogledali 14.3.2012 v sestavi Janez, Teja in Brane. Poročilo sledi na
naslednji seji.

Namestitev kamer v gozd

B. Oblak meni, da je ideja dobra.

Potrebno je pridobiti informacije, kako so namestitev kamer izvedli v drugih občinah.

št:: 7/15

Izvajalci:: Boris Oblak

Naloga: Iskanje mnenja informacijske pooblaščenke 15. seja 1. 3. 2012.

Opravljena: DA

Opomba:

Sejnine članov SKSB

T. Kocijančič (MOK): Za tekoče leto je ponovno potrebno sprejeti sklep za izplačilo sejnin. V skladu s
proračunom leta 2012 znaša nagrada za posamezno sejo za leto 2012 v skupnem nominalnem bruto znesku
(z vključenim 6% prispevkom za pokojninsko in invalidsko zavarovanje)za predsednika 75,63 EUR in za
člana 37,81 EUR . Prosim, da sklep sprejmete na vaši seji sveta in mi posredujete original najkasneje do 15.
marca 2012. Obrazec je v priponki, v vašem sklepu je samo ena vsebina (ali izplačilo ali prerazporeditev).

Sklep sejnine
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Sklep 50/12: Za leto 2012 se članom Sveta Krajevne skupnosti Bitnje izplačujejo nagrade za
udeležbo in opravljeno delo na seji sveta krajevne skupnosti v skladu s finančnim načrtom
Krajevne skupnosti Bitnje in za največ 4 seje letno. V skladu s Proračunom Mestne občine
Kranj za leto 2012 se nagrada za posamezno sejo za leto 2011 določa v skupnem nominalnem
bruto znesku (z vključenim 6% prispevkom za pokojninsko in invalidsko zavarovanje) za
predsednika 75,63 € in za člana 37,81 €.

Sprejet soglasno (ZA 7, PROTI 0, VZDRŽANI 0)

Informator 37

V Informatorju se objavijo članki:

Stanje na projektu kanalizacije (B. Oblak, B. Mesec).
Kulturna krajina Bitnje (M. Mesec).
Pomen krajevnega praznika (L. Zavarl).

št:: 8/15

Izvajalci:: Boris Oblak

Naloga: Članek o projektu GORKI 15. seja 1. 3. 2012.

Opravljena: DA, 4. 3. 2012

Opomba:

št:: 9/15

Izvajalci:: Branko Mesec

Naloga: Članek o kulturni krajini 15. seja 1. 3. 2012.

Opravljena: DA, 6. 3. 2012

Opomba:

Zaključek

Seja je bila zaključena ob 20:15 uri.

Zapisala M.Jurjevec.

Sklep 51/12: Potrjen je bil osnutek zapisnika 15. redne seje SKSB, ki je bila 1. 3. 2012 ob
19.00.

Sprejet soglasno (ZA 7, PROTI 0, VZDRŽANI 0)

Predsednik KS Bitnje

Boris Oblak
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Vzpostavljeno iz »http://www.bitnje.si/kswiki/index.php?title=15._seja_1._3._2012«
Kategoriji: Naloge | Sklepi

Čas zadnje spremembe: 19:02, 22. marec 2012.
Stran je bila naložena 186-krat.
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